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To: 5.1.2e [RCE @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 9/24/2020 3:34.03 PM

Subject: RE: Agenda werkgroep testketen

Received: Thur 9/24/2020 3:34:00 PM

Thanks voor de reactie....

Soms blijft het lastig.....
Overigens krijgt men idd geen whattsapp, maar kan men een bericht lezen als men inlogt via webportaal. Bij

negatieve uitslag

Met vriendelijke groet,

www.rivm.nl/infectieziekten

Verzonden: donderdag 24 september 2020 16:34

an: SEI vr.

Onderwerp: RE: Agenda werkgroep testketen

Hi [EE

Ik heb inderdaad met comm gesproken en gevraagd om de scripts, maar daar willen ze vooralsnog niet aan.

Misschien kun jij dat nog eens opperen.

Op mijn signalen het volgende:

Kind van 12 jaar dan niet getest “mag” worden: Iedereen mag nog steeds getest worden, ook kinderen onder de 13

kunnen getest worden. We hanteren nu Middelbare schoolleerlingen en Basisschool leerlingen.

Whats app: reactie: "Er worden geen whats apps gestuurd om mensen te informeren als ze positief getest zijn. We

bellen altijd”.

Groet, Eka

Sent: donderdag 24 september 2020 15:21

To: 'coronatest’ hor.nl>

Ca: ghor.n!~; [EXEC HEXEN o iv >; IEEE EXE0 czdchorn>
Subject: RE: Agenda werkgroep testketen

Nav geel gearceerde tekst in notulen.

In overleg met communicatie RIVM is contact gelegd met het team testen om de belscripts door te nemen, dus ik

neem aan dat er dan ook een goede tekst komt voor de uitslag tekst.

Met vriendelijke groet,

www.rivm.nl/infectieziekten
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Van: coronatestJEM 2ssdshorni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 13:42

Onderwerp: Agenda werkgroep testketen

Hi allen,

Hieronder de agenda voor het overleg morgen om 10.00 uur.

* Feedback LCT

+ Samenwerking (opschalings)labs
* Landelijk aanmeld nummer/callcenter testen en burgerportaal
* Svz CoronlT

+ Afstemmingism BCO

* Productiecijfers
* Communicatie/pers
* QOverige veel gestelde vragen/aandachtspunten

Indien jullie hier nog toevoegingen/aanpassingen op hebben hoor ik het graag.

Tot morgen!

Vriendelijke groet,
5.1.2e

van: coronatest <JIEELMN @zzdghor.nl>
Datum: dinsdag 22 september 2020 om 8:51 AM

cedgelderlandzuid.nl>,
1. @berenschot.nl>,

@|cdk.nl>

Hi allen,

Hierbij de notulen van het overleg van afgelopen vrijdag 18 september.

Notulen vergadering Team Testketen 18 september

Aanwezig BEEP BREE EEE

BE: korte terugkoppeling op het overleg gister met DPG’en, minister, ambtenaren, LCDK: aanleiding was uitgelekte brief met

verzoek aan minister. Belangrijkste afspraak: in gesprek gaan hoe kunnen wij ons werk zo goed mogelijk doen, gegeven de
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schaarste en met inachtneming van ieder’s rol en taak. Effectieve en stabiele teststrategie is nodig om doelen van testen en

traceren te halen en haalbaar te houden voor de GGD'en. Daarvoor is een goed overleg met het RIVM en VWS nodig.

Verder gesproken over wat er nog dwars zit mbt prioritering zorgpersoneel en onderwijs: vanaf maandag 7.30 uur kan er worden

ingebeld. Enige wat dan nog een week later wordt ingeregeld is de goede authenticatie. Maandag een beperkte identiteitscontrole,

dat willen we beter maken voor de week erna.

Er volgt een pleidooi voor het beter betrekken van de IZB deskundigen bij standpunten zoals aangegeven in de brief aan

VWS. De essentie van de opmerkingen: vanuit de DPG’en wordt een brief naar de minister gestuurd op basis van de inhoud van de

I1ZB en niemand is geraadpleegd, klopt dat. Dat schuurt. Ergens moet toch advies worden gevraagd, neem de inhoud mee, uitkomst

is misschien niet heel erg anders, maar het is jammer van de kloof die ontstaat. Denk dat we elkaar juist heel hard nodig hebben.

Bescherming persoonsgegevens

wacht ik openfEXESIls2menvatting uit het gesprek in de Lor [ERE reeft het gevoel dat hij het punt al heel kernachtig

heeft aangegeven. Offline afkaarten.

Regiegroep testen en traceren

regiegroep bestaat niet meer, sinds de zomervakantie nog steeds nooit bij elkaar geweest. Agenda punt laten vervallen. Er

stond eerst altijd feedback uit de LCT. Misschien moet dat er dan weer staan.

Labs

hebben de afgelopen dagen aan een capaciteitsoverzicht gewerkt. Hebben te maken met schaarste, hoe verdeel je de

capaciteit van de labs zo goed mogelijk over de GGD’en. Hebben nu met elkaar een voorstel capaciteitsplan liggen wat we verder in

gang gaan zetten. Hebben ook gekeken naar wat iedereen nu doet, om niet te gaan downsizen.

GGD'en weten dat er lab schaarste is. Tijdje geleden heeft de minister gezegd dat we niet mogen uitbreiden. Hoe verdeel

je iets wat schaars is over de regio’s? Intussen is er capaciteit bijgezet waardoor het probleem iets kleiner is geworden. Daarnaast

hebben we te maken met infectiedruk. Daar ligt nu een voorstel voor. Niemand gaat er op achteruit is de hoofdlijn, maar op basis

van het rekenmodel zal de capaciteit verdeeld worden.

goed om inzichtelijk te hebben hoe die verdeling landelijk gaat, om te weten of dat consequenties heeft. Betekent iets voor

de interpretatie van gegevens. We willen weten hoe het in elkaar zit.

LCDK is bezig met fastlanes. Wat we wel zien, het inrichten heeft wel weer impact op de doorlooptijden van andere teststraten.

Zijn ook een aantal Duitse labs aan het aansluiten, loopt allemaal niet zo vlekkeloos. Komen ook rapportages nog uit, zal dat delen.

En er gaat een onafhankelijke analyse plaatsvinden op de casus van NO Gelderland. Voor vragen benader [EXER
LCDK zit bovenop de doorlooptijden. Zijn druk bezig met nieuwe labs met veel capaciteit.

IEE ro aan LCDK, ik hoor in het UMC Utrecht dat de monsters daar na 6 weken weggegooid worden. Mag je daar

onderzoek mee doen? Hier komen vragen over. Goed om duidelijkheid te hebben over wat wel en niet mag. Misschien kan de LCDK

dat in de nieuwsbrief beschrijven.

EEE) moeten dit uitzoeken en dan kijken hoe we daarover gaan communiceren.

Script priogroepen: fastlane of BCO

EEE bezig met het script voor de callcenter medewerkers. Wat doen we met mensen die uit priogroepen een afspraak maken en

aangegeven hebben in een BCO te zitten. Gaan die naar de fastlane of via BCO? We hebben verder in dit script gezegd prioriteit is

prioriteit. Dit is het enige waar ik over twijfel.

EE moeten gewoon absoluut weten, zeker met leerkrachten, of ze in een BCO zitten. Het kan niet zo zijn dat we

leerkrachten gaan verliezen uit het BCO. Dus ik denk toch dat dat doorverwezen moet naar de GGD.

IEEE conclusie, het script zou moeten zeggen dat bco’ers moeten worden doorverbonden aan GGD’en.

Foutieve tekst online negatieve uitslag

nog een ander punt: online krijgen mensen als ze negatief getest zijn een foute tekst te zien. Er staat datje moet thuisblijven
met klachten of als een huisgenoot klachten heeft. Betekent dat veel mensen onnodig thuisblijven, gemiste kans.

BE ziin heel hard bezig dit te veranderen. 512e RW ERP
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CoroniT HP zone

over CoronlT, vorige week over gehad wat overgezet moet worden naar HP zone. Had het wel doorgestuurd of het op

de agenda zou moeten van vandaag. Komt het volgende week op de agenda? We zijn er nu vanuit gegaan dat de vragenlijst in

CoronlT niet aangevuld wordt. Wat zit er in, en wat is zinvol om mee te nemen. Op het moment dat er nieuwe informatie is, is het

wel goed als wij dat weten.

wij stemmen dit onderling af en houden elkaar op de hoogte. Als de koppeling gerealiseerd gaat worden zullen jullie ERES
IEEE voorbij zien komen. Maar ik ben de ingang voor nu. Voor gewenste wijzigingen in CoronIT ben ik het aanspreekpunt.

Vriendelijke groet,

5.1.2e

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit

bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR

Nederland is niet aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail

bericht, of een te late ontvangst daarvan.


